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از دغدغههای مردم تا رسیدگی به زیرساختها &#47; خبرهای خوب محمدرضا صباغیان برای مردم بافق
نماینده مردم بافق در مجلس شورای اسلامی در نشست خبری با اصحاب رسانه بافق شناسایی و استفاده از ظرفیت های داخلی شهرستان بافق را

مهمترین وظیفه همگانی عنوان کرد .

به گزارش خبرنگار گروه جامعه خبرگزاری گزارش خبر، محمد رضا صباغیان نماینده مردم بافق، مهریز، ابرکوه، خاتم و بهاباد و در مجلس شورای اسلامی
گفت: تمامی شهرستانهای استان یزد ظرفیتهایی دارند که باید شناسایی و برای آنان برنامه ریزی کرد.

نماینده بزرگترین حوزه انتخابیه کشور در نشست با اصحاب رسانه بافق مبنی بر جایگاه شهرستان بافق واقدامات انجام گرفته برای توسعه و پیشبرد هر
چه بیشتر این شهرستان گفت: شهرستان بافق در زمینه کشاورزی، صنعت و معدن ظرفیتهایی را داراست که باید مورد استفاده قرار گیرد.

نماینده مردم بافق در مجلس شورای اسلامی از افتتاح بیمارستان 96تختخوابی در دیماه 1404 و افتتاح مرکز آموزشی ناجا تا پایان سال جاری در این
شهرستان خبر داد. و افزود این امر با همکاری فرماندار، شورای اسلامی شهر، شهردار و رییس شبکه بهداشت و درمان و دیگر مسئولان شهر انجام گرفته

و با هماهنگی یکدیگر پیگیری میشود


